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Geacht college, 

Luilakken op Koningsdag blijft de inwoners uit de gemeente Barneveld bezighouden. Moeten we dit 

verbieden, gedogen of anders aanpakken? Dat is de vraag. Voor velen is het een leuk en ludiek 

evenement, maar voor de ander bezorgt het ergernis en overlast. Ook dit jaar reden er weer 

brommers, auto’s en quad’s zonder uitlaat op Koningsdag door de kernen en de wijken van 

Barneveld en dat bleef zo enkele uren doorgaan.  

Als er alleen sprake zou zijn van wat geluidsoverlast op een schappelijke tijd, dan zou één ochtend in 

het jaar geen reden moeten zijn om maatregelen te treffen. Ontneem de jeugd deze ene dag in het 

jaar niet en laat het verder over aan de samenleving. Waarom zouden we ons daar als overheid in 

mengen? 

Waar het CDA zich echter zorgen over maakt is de verkeersveiligheid. Het CDA heeft gehoord en 

beeldopnames gezien waarop te zien is dat zich bijna ongelukken hebben voorgedaan. In de vroege 

uren zijn er namelijk ook andere weggebruikers actief, terwijl we nu zien dat tegendraads rotondes 

worden genomen en met hele groepen al slingerend de volle breedte van de weg in beslag wordt 

genomen. In de wijk De Burgt leidde dat tot een bijna botsing met een argeloze fietser en bij de 

rotonde bij de Bijenberg bijna tot een aanrijding.   

Vooropgesteld wil het CDA benadrukken dat we niet voor een verbod zijn op Luilakken, maar wel dat  

Koningsdag een feest voor iedereen dient te zijn. Voor ouderen, kleine kinderen maar ook voor 

jongeren die graag willen meedoen aan Luilakken. Dit heeft alles te maken met het feit dat we 

solidair zijn met elkaar, en Koningsdag samen tot een geslaagde dag willen maken. 

Nu de verkeersveiligheid in het geding is, vraagt Luilakken wellicht wel om een vorm van goede 

werkafspraken en  handhaving. Daarom stellen wij op grond van artikel 42 de volgende vragen: 

- Bent u het met ons eens dat Luilakken gezien kan worden als een traditie in de gemeente 

Barneveld?  

- Bent u bekend met het feit dat in de huidige vorm de verkeersveiligheid een belangrijk 

aandachtspunt is? 

- Bent u bereid op dit punt maatregelen te nemen door met betrokkenen in gesprek te gaan over 

geode werkafspraken, over bijvoorbeeld starttijd en verkeersveiligheid?? 

- Is het college met ons van mening dat het té vroeg veroorzaken van lawaai en het overtreden van 

verkeersregels weerstand kan oproepen bij een deel van de samenleving? 



- welke rol en verantwoordelijkheid ziet de gemeente in de discussie omtrent Luilakken verder nog 

voor zich weggelegd? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
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